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Protokoll styrelsemöte SPF Fryksdalen 2021-09-01. Möte 5 

 

Närvarande: Bo Thulin, Kerstin Johannesen, Birgitta Emmesjö-Johansson, 

Ingalill Lindqvist, Curt Johansson, Yvonne Backman, Bo Gunnarsson, Erik 

Waldenström, James Montgomery och Leif Backman.  

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Bo Thulin öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Kerstin Johannesen utsågs till justerare. 

 

2. Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

3. Ekonomi 

Curt redovisade ekonomin. Föreningens tillgångar är 43295 kr i bank och 640 kr 

i handkassa. 

Antalet medlemmar är för närvarande 229 st. 

 

4. Årsmötet 

Eftersom Karl-Johan Adolfsson är upptagen, föreslog styrelsen Ingrid Sörlin som 

ordförande på årsmötet. 

Bo Thulin pratar med henne. En annons i Sunne Nytt inhandlas inför mötet. 

 

5. Leaderprojektet 

Vi har 96000 kr innestående i Leaderprojektet. Ingalill har bud på 6 st datorer.  

Tanken är att det skall anordnas sex kurser med sex deltagare i varje. 

 

6. Allaktivitetshuset 

Förhandlingar med Sunne kommuns Per Brantzen pågår om Allaktivitetshuset. 

Tyvärr går det segt.  

Per Brantzen vill ha en avbetalningsplan om tio år av den hyra som 

ackumulerats under coronapandemin.  

Han har också lämnat förslag på en fast kvartalshyra. 

SPF:s förslag är 80000 kr i hyra per år, det är vad vi klarar av.  

Samtidigt reserverar vi oss för underhållsarbete, såsom gräsklippning, 

snöröjning och fastighetsunderhåll.  

Bo Thulin tar kontakt med Per Brantzen för fortsatta diskussioner. 
 

Vi har fått besked om att Regionen kommer att fortsätta vaccinationsavtalet året 

ut. 

 

7. Framtida förslag till aktiviteter 

Medlemsmöte om Bitcoin och framtidsfullmakt, är bra om det kommer till stånd. 

21 September blir det lingonplockning och korvgrillning i Bjurtjärnskojan. 
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Till våren planeras för en stadsvandring i Sunne med en sopplunch. 

Ett förslag från styrelsen är en surströmmingsfest kl 17.00 någon gång under 

oktober. 

 

8. Övriga frågor 

Diskuterades val av ledamöter till styrelsen. De flesta verkar vara kunna sitta 

kvar till nästa årsmöte till våren. 

 

10. Nästa möte 

Mötet avslutades och tid för nästa möte meddelas senare av Bo Thulin. 

 

 

 

 

 

……………………………………….              ………………………………………….. 

Ordförande Bo Thulin                                Sekreterare Erik Waldenström 

 

 

 

………………………………………………… 

Justerare 


